
Laholms Bridgeklubb  Protokoll från styrelsemöte 

   2011-04-28 

   Närvarande:   

   Kent Nordenberg Greger Sundgren

   Annika Cederlid Maria Ohlsson 

   Gunilla Johansson Christer Nilsson

   Eva Lena Glimne Lennart Nordberg 

 

1. Mötet öppnas 

Kent förklarade mötet öppnat. 

2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes och godkändes. 

3. Föregående mötes protokoll 

Föregående mötes protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

4. Val av justeringsman 

Eva Lena Glimne valdes att justera dagens protokoll. 

5. Ekonomi 

Det går runt. Guldtävlingen gav 8 000:-. 

6. Utbildningskommittén 

Kurserna är avslutade för året. Det var en mycket uppskattad avslutning tidigare i veckan. 

7. Tävlingskommittén 

1. Brickläggning 

Fungerar, vi ska undersöka uppgradering av program.  

2. Sommarbridge 

Som priser kommer vi att ha pengar, kaffe och ev blomstercheckar. 

3. Priser 

Kent sammanställer en pristabell. 

4. Poängrapportering 

Rapportering ska fortsättningsvis ske direkt efter tävling. 

5. Gunilla 

Någon annan behöver ta över rodret för kommittén. Kent och Greger talar med Roland. 

8. Trivselkommittén 

Inga problem inför Sill o päror-tävlingen. 

9. Besök från Möns Brigdeklubb 

Pytt är beställd på Vandrarhemmet. Musik, Liljas orkester, är bokad (5 500:-). Axelssons är 

bokade för att ordna maten (ca 150:-/pers). Trivselkommittén ordnar vin.  Budget enligt bilaga. 

Vi startar kl. 10.00 på lördagen, fest kl. 18.30. På söndagen startar vi kl. 10.00. 

10. Inköp 

Vissa bord börjar bli dåliga. Beslutades att det är OK att köpa in fyra nya till Lagagården. 

11. Årsmöte 2011 

Gunilla skriver verksamhetsberättelse. Annika ordnar budget. Kallelse läggs ut två veckor före. 

Trivselkommittén gör mackor. 



12. Information från distriktet 

Distriktet ska stötta klubbarna med utbildning i Spader, Ruter, osv. Vill ha ut mer information till 

tidningarna för att locka fler hemmaspelare. Skickat motion till förbundet om att bronspoäng 

endast ska delas ut efter HCP-beräkning på HCP-tävlingar. Länsnygammalt spelades på fyra 

klubbar. Varberg kommer att ordna sommarskola i bridge och barn-barnbarnbridge. 

Hallandsträffen, 22 maj, ordnas för att utveckla bridgen. Årsmötet blir en heldag med utbildning 

11 sept. Styrelsemedlemmarna har fått ett par klubbar var att informera och vara faddrar för. 

13. Övriga frågor 

1. Knud 70 år 10 maj 

Beslutades att gratulera i augusti. Greger ordnar. 

2. Brev från Solveig Tageman 

Hon undrar om det är OK att hon spelar med Jim Bridges vid besöket från Mön. Beslutades 

att det är OK. 

3. Anslagstavla för information på Lagagården 

Kent talar med en tillverkare. 

14. Nästa möte 

Hos Maria den 26 maj kl. 18.00. 

15. Mötet avslutas 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Gunilla Johansson   Eva Lena Glimne 

 

 

Ordf. Kent Nordenberg 

 


